



HAKIM Mahkamah Rayuan Syariah, Yang Arif / Yang Dimuliakan Pehin Orang Kaya Paduka Setia Raja Dato Paduka Seri Setia Haji Awang Suhaili bin Haji Mohiddin semasa bergambar ramai pada Acara Makan Malam atau Law Dinner di Tarindak D'Seni, Bandar Seri Begawan.

BERTUKAR PANDANGAN DALAM BIDANG PERUNDANGAN

Siaran Akhbar dan Foto :
Universiti Islam Sultan Sharif Ali

BANDAR SERI BEGAWAN, Isnin, 12 April. - Universiti Islam Sultan Sharif Ali (UNISSA) melalui Fakulti Syariah dan Undang-Undang (FSL) mengadakan Acara Makan Malam atau Law Dinner di Tarindak D'Seni, Bandar Seri Begawan yang dihadiri oleh para pelajar FSL dan tetamu jemputan yang berlatarbelakangkan bidang undang-undang.

Hadir selaku tetamu kehormat, Hakim Mahkamah Rayuan Syariah, Yang Arif / Yang Dimuliakan Pehin Orang Kaya Paduka Setia Raja Dato Paduka Seri Setia Haji Awang Suhaili bin Haji Mohiddin.

Turut hadir, Hakim Mahkamah Tinggi Syariah, Yang Arif Pengiran Dato Seri Setia Haji Mohd. Tashim bin Pengiran Haji Hassan.

Bacaan doa daripada pelajar Tahun 2 dari Program Sarjana Muda Syariah dan Undang-Undang, iaitu Awang Mohd. Najihuddin bin Nooralizam.

Acara dirasmikan oleh Pemangku Dekan FSL, Dr. Supri bin Haji Sudin yang antara lain beliau menekankan mengenai tujuan Acara Makan Malam ini diadakan dan pencapaian-pencapaian badan-badan pelajar FSL.

Acara Makan Malam ini

merupakan salah satu kursus wajib bagi pelajar Sarjana Muda Syariah dan Undang-Undang (LLB BSL) tahun ketiga dan kelima.

Antara tujuannya diadakan adalah untuk menjalinkan hubungan yang baik di antara pelajar dan para jemputan yang hadir daripada pelbagai latar belakang undang-undang.

Selain itu, memberi peluang kepada mereka berinteraksi dan bertukar-tukar pandangan dalam bidang perundangan yang mereka inginkan.

Acara diteruskan dengan penyampaian cenderahati kepada tetamu kehormat yang disempurnakan oleh Rektor UNISSA, Dr. Awang Haji Norarfan bin Haji Zainal.

Dalam ucapan Pemangku Dekan FSL, beliau berharap

dengan adanya Acara Law Dinner ini, badan-badan pelajar akan lebih banyak peluang berkolaborasi pada masa hadapan kelak.

Beliau seterusnya berkata, "Para lulusan masa hadapan ini dapat menunjukkan model dan teladan terbaik bukan hanya cemerlang dalam akademik tetapi juga berakhlak mulia, berakhlak tinggi dan menjaga aurat mereka kerana semua ini bukan sekadar tuntutan universiti tetapi wajib ia adalah

tuntutan agama yang wajib dipatuhi".

Acara turut dimeriahkan dengan persembahan Mini Skit dan persembahan tausyeh daripada pelajar undang-undang serta tayangan video FSL dan badan-badan pelajar iaitu Persatuan Undang-Undang Syariah (Shalawsoc), Persatuan Pelajar Undang-undang Asia (ALSA) dan Mooting Kelab UNISSA (UMC).

Mantan anggota JBP anjur Majlis Tahlil

Berita dan Foto : Pg. Syi'aruddin Pg. Daudin

BERAKAS, Isnin, 12 April. - Seramai 11 orang mantan anggota Jabatan Bomba dan Penyelamat (JBP) pagi tadi mengadakan Majlis Tahlil dan Doa Arwah bagi anggota bomba dan kakitangan JBP yang telah kembali ke

rahmatullah, berlangsung di Masjid Sufri Bolkih, Perpindahan Burong Pingai Berakas, di sini.

Bacaan Tahlil dan Doa Arwah pada majlis berkenaan dipimpin oleh Imam Masjid Sufri Bolkih,

Awang Haji Mohd. Zahid bin Haji Mohd. Zain.

Acara tahunan berkenaan antara lain bertujuan untuk mengenang dan mendoakan anggota JBP yang telah kembali ke rahmatullah, selain untuk memohon kesembuhan bagi mantan Pengarah Bomba dan Penyelamat, Awang Yahya bin Haji Abdul Rahman.



ANTARA yang hadir pada Majlis Tahlil dan Doa Arwah bagi anggota bomba dan kakitangan Jabatan Bomba dan Penyelamat yang telah kembali ke rahmatullah.



كمتريڤن كصحتن
KEMENTERIAN KESIHATAN
MINISTRY OF HEALTH

Lindungi Diri dan Orang Sekeliling Awda dari Menjadi Sakit.

CUCI TANGAN AWDA:



- ✓ Selepas batuk atau bersin
- ✓ Apabila merawat orang yang sakit atau yang menghadapi tanda-tanda serupa dengan influenza

- ✓ Sebelum, semasa dan selepas menyediakan makanan
- ✓ Sebelum dan selepas makan
- ✓ Selepas setiap penggunaan tandas
- ✓ Apabila tangan menjadi kotor dan tidak bersih
- ✓ Selepas merawat haiwan yang sakit atau menyentuh najis haiwan


www.moh.gov.bn